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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
Waar waren de instanties die dit hadden kunnen voorkomen?  
 
Antwoord 1: 
Vooropgesteld: wij delen uw ontsteltenis over de afloop en het lot van het slachtoffer. Wij zijn in 
gedachten bij de nabestaanden. Als gemeente Maastricht gaan wij echter niet over (onderzoek naar) 
de betrokkenheid van instanties.  
 
Vraag 2: 
Wat kunnen wij doen als gemeente om de veiligheid voor onze kinderen te kunnen garanderen? 
 
Antwoord 2: 
Binnen onze mogelijkheden werken we als gemeente op meerdere vlakken aan de veiligheid van 
kinderen. Denk daarbij aan de aanpak van huiselijk geweld en kindermishandeling, Jeugdzorg, Wmo 
en publieke gezondheid, maar ook vanuit Veiligheid en Leefbaarheid en de openbare ruimte. Daarbij 
moet wel eerlijk worden aangetekend dat vreselijke voorvallen zoals dit nooit honderd procent 
kunnen worden voorkomen.  
 
Vraag 3: 
Kunnen wij als gemeente de plaatsing van zedendelinquenten voorkomen en indien nee, kunnen wij 
dan speciale regelingen opnemen in een of andere verordening? 
 
Antwoord 3: 
Nee. De burgemeester, het college noch de gemeenteraad beschikken over een specifieke 
bestuursrechtelijke bevoegdheid om een ex-zedendelinquent uit een wijk of buurt te weren. Een 
dergelijke maatregel is aan de rechter om op te leggen.  
Via de regeling Bestuurlijke Informatie Justitiabelen (BIJ) krijgt de burgemeester informatie over de 
aanstaande terugkeer van bepaalde categorieën (ex-)gedetineerden, met vermelding van het 
gepleegde delict. Het gaat zowel om definitieve terugkeer als om verlof. Naar aanleiding van deze 
informatie wordt beoordeeld of er als gevolg van de terugkeer maatschappelijke onrust kan ontstaan. 
De burgemeester beslist of er extra aandacht noodzakelijk is voor een veilige terugkeer in de 
samenleving. De concrete omstandigheden van elk geval zijn anders en het is dan ook niet mogelijk 



 

 
PAGINA 

2 van 2 
 
 
 
 
 

DATUM 

1 juli 2022 
 

S
ch

riftelijk
e v

ra
g

en
 

 

om daar een algemeen antwoord op te geven. Te denken valt aan interventies in het kader van 
huisvestingsbegeleiding, het vinden van werk en het organiseren van zorg en begeleiding. Een 
gebiedsverbod is in theorie ook een mogelijkheid maar is in de praktijk na rechterlijke toetsing tot op 
heden zelden houdbaar gebleken.   
 
Vraag 4: 
Welke instrumenten adviseert u aan onze raad om dit soort verschrikkingen te voorkomen? 
 
Antwoord 4: 
Zoals bij antwoord 2 aangegeven is het voorkomen van dit soort verschrikkingen niet te garanderen. 
Daarom zijn er geen specifieke instrumenten te adviseren, anders dan wat er binnen de raad al 
besproken wordt op het gebied van onder andere veiligheid, WMO, jeugd en sociaal beleid, En 
verder kunt u als raad bijdragen als boegbeeld voor een gedragen en gezamenlijke visie op onze 
stad als samenleving: hoe gaan wij met elkaar om, hoe zorgen wij voor elkaar?    
  
Vraag 5: 
Kunnen wij aan u appelleren de lobby naar Den Haag ten aanzien van veiligheid voor onze stad te 
verhogen? En bent u bereid dit te doen? 
 
Antwoord 5: 
Er wordt regelmatig een lobby gedaan op het gebied van veiligheid en zorg. Zo hebben we 
bijvoorbeeld in 2020 gelden voor de aanpak van geweld in afhankelijkheid ontvangen (lobby op basis 
van gestegen aantal meldingen Veilig Thuis) en loopt er momenteel een lobby richting Den Haag -
vanuit de gemeenten, Openbaar Ministerie en politie en Limburg- om de politiecapaciteit structureel 
te verhogen. Hierbij is de burgemeester lid van de landelijke Stuurgroep Geweld hoort nergens Thuis 
namens de VNG en ambassadeur van de provinciale beweging tegen kindermishandeling. Mocht 
blijken dat deze kwestie vraagt om een specifieke lobby dan zullen we hier via deze kanalen zeker 
aandacht voor vragen.  
 
 

 
 
 
 
  


